
Referat fra bestyrelsesmøde den 26. januar 2023. 

 

Deltagere:  

Bettina Ulstrup, Jørgen Jelling, Martin Ravnborg, Gitte Madsen, Dorthe Ibsen(ref.)   

Afbud fra Claus Gaarde. 

 

   

 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Status på regnskab 

Vi har den 31. december 2022: 109.091,84 på vores konto i Sydbank. 

Regnskab/budget for 2022 blev gennemgået. 

 

3. Forberedelse af GF og uddelegering af opgaver 

Gennemgang af dagsorden til generalforsamling med de indkomne punkter. 

 

Gennemgang af regnskab 2022, som skal gennemgås sammen med revisorer den 5. februar. 

Budget 2023 blev gennemgået og besluttet. 

 

Fordeling af opgaver: 

Claus sender dagsorden/regnskab & budget ud i uge 6 og modtager tilmeldinger, og giver 

besked til Møllen vedr. antal deltagere. Claus tager aktuel medlemsliste med til 

generalforsamlingen. 

Gitte og Jørgen møder kl. 10 og sidder ved døren og krydser deltagerne af. 

Dorthe er referent på generalforsamlingen. Jens Peter Nielsen er dirigent.  

 

Generalforsamling i 2024 afholdes den 10. marts. 

 

4. Status på vandsituationen i Kvie Sø 

Status på forurening af søen. Vi har ikke mere viden end der er blevet delt på vores Facebook 

side. 

 

5. Status på vedligehold af grønne områder og aftale om græsslåning i år 

Vi laver en aftale med Jørgen Kristiansen om, at han skal slå græs i grundejerforeningen i 

2023. 

 

6. Status på udskiftning af net 

Martin udskifter nettet i fodboldmålene i løbet af foråret. 

 

7. Status på undersøgelse af støvbindemiddel til vore veje 

Vi har fundet en leverandør af et støvbindemiddel baseret på harpiks. Pris og de praktiske 

forhold med udlægning mv. blev drøftet. 

Derudover besluttede bestyrelsen at fjerne chikanerne på vores veje som et forsøg, så antal 

huller minimeres, og vejene bliver nemmere at slæbe.  

Fartbegrænsning på 20 km/t fastholdes. 

 

 

Evt.  

 

Ingen bemærkninger. 

 

 


